
 

 

Aars Trim Motion Generalforsamling 2018 

Der indkaldes til generalforsamling i Aars Trim Motion søndag d. 21. januar 2018 kl. 12 i klubhuset på 

Sports Allé 4. 

Dagsorden ifølge vedtægterne: 

 

1. Valg af dirigent  

2. Formandens beretning 

3. Aflæggelse af regnskab 

4. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer. Søren Dahl og Tonie Larsen er på valg. 

5. Valg af 2 suppleanter 

6. Valg af revisor og revisorsuppleant 

7. Fastsættelse af kontingent for det kommende år 

8. Indkomne forslag 

9. Eventuelt 

 

Eventuelle forslag jfr. Punkt 8 skal afleveres til bestyrelsen senest 8 dage før generalforsamlingen. 

Bestyrelsen opfordrer medlemmerne til at møde op og overveje eget eller andres kandidatur til en post 

i bestyrelsen. 

Medlemmerne opfordres til at fremsætte skriftlige forslag til generalforsamlingen, idet emner/forslag 

diskuteret under punkt 9. Eventuelt IKKE kan besluttes – jævnfør vedtægterne. 

 

Vel mødt  

Bestyrelsen 

 

 

 

 

 

 



Referat generalforsamling i Aars Trim Motion 21. januar 2018 

 

1. Valg af dirigent 

Bestyrelsen foreslår Leif Hagh og han vælges. 

 

2. Formandens beretning  

Søren aflagde beretning  

 

3. Aflæggelse af regnskab 

Rasmus aflagde beretning. 61 medlemmer pt. Regnskabet godkendes 

 

4. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer. Søren Dahl og Tonie Larsen er på valg 

Søren og Tonie genopstiller og vælges for 2 år af en enig generalforsamling. 

 

5. Valg af 2 suppleanter  

Nuværende suppleanter er Claus Nissen og Kirsten Bøvling.  – Claus genvælges og Torben Johansen 

vælges. 

 

6. Valg af revisor og revisorsuppleant 

Leif Dahl er nuværende revisor og Allan er suppleant. Leif genopstiller ikke. Bestyrelsen foreslår 

Jakob Lyby – han vælges. Allan genvælges. 

 

7. Fastsættelse af kontingent for det kommende år. 

Bestyrelsen foreslår at bibeholde kontingentet på 150,- om året. Generalforsamlingen godkendte 

dette. 

 

8. Indkomne forslag 

2 forslag - Samarbejde med IØ og kaffe og rundstykker til søndagens træning. Bestyrelsen bakker 

op om forslaget med samarbejde med IØ. Leif foreslår at Bestyrelsen snakker med Lis om hvad det 

indebærer. Sender information ud til medlemmerne, når vi ved det. Så kan medlemmerne tage 

stilling herefter. 

Bestyrelsen bakker op om Carl og Charlottes forslag om kaffe og rundstykker om søndagen. Det 

træder i kraft 28. januar.  

 

9. Eventuelt 

Bestyrelsen spørger generalforsamlingen om hvordan man hverver nye medlemmer.  

• Forslag om at nye medlemmer først betaler året efter, så der har chance for at finde ud af 

om det er noget 

• Griber måden forkert an – hvilken målgruppe henvender vi os til? Måske et udvalg der ser 

på hvordan man kan hverve nye. Reklame.  

• Bedre til at melde ud at der løbes på flere niveauer 

• Forslag om at fitness IØ kunne løbe gratis med, for at få nye 

• Mere synlig i avisen 

• Klub for motionister fremfor løbere. 

• F.eks. har Haverslev løbeklub en pr ansvarlig som sørger for at ”fodre”avisen. 



• Stavgangsstænger som en metode til at få folk ud at bevæge sig og udvikle sig til løb 

• Hvem vil sørge for at informere avisen? Vælge en hver gang man er på tur, som er 

ansvarlig.  

• ”Lær at løbe gruppe” hvem skal gøre det?  

• Skal der uddannes løbetrænere? 

• Ikke være gratis, skaber en forpligtigelse, betalt begynderhold i stedet for gratis fortræning  

• Social hyggesnak  efter træning ved begynderhold, kan måske fastholde nye 

• Brug Aars portalen på facebook til reklame 

• Standerhejsning kan være start på begynderhold 

• Forslag om at løbe uden ur og gætte tid man løber på i forbindelse med klubmesterskabet 

el. lign., så alle havde en ligelig chance for at blive klubmester. 

• Dansk atletikforbund – kan give adgang til konkurrencer, måske en mulighed.  

 

 

 

 

 

 


